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DAGSORDEN til Temamøde 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 10. december 2019, kl. 17.30-20.00 afd. Søndersø 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, 

Lisbeth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Sebastian 8. c, Adam 8. c 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Mikkel, Sebastian, Adam,  

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Vi starter mødet med en bid brød og 

ønsker hinanden god jul 

  

125- 

Godkendelse af referat fra 18/11 

Referatet fra bestyrelsesmødet i november blev 

godkendt. 

 

Orienteringspunkter:   

126-  

Elevrådet 

Eleverne meldte afbud.  

127- 

Opfølgning på liste med ønsker fra ele-

verne 

Jan gennemgik elevernes liste med ønsker. Ure i 

klasserne – det tjekkes der op på. Trampoliner og 

gynger til legeplads – kan tages med, når der er en 

pulje at søge. Vandautomat er på plads. Skaterram-

pe skulle være lavet. Mere tid til læsebånd - overve-

jes forbindelse med skoleåret 2020-21. 

Redskaber til stikbold og sjippetov – der forsøges at 

finde midler. Plastikkrus til automaten vil ikke blive 

indfriet. Særligt på 4. årg. være opmærksom på lidt 

ekstra tid til spisepausen. 9. årg. ønsker nye stole – 

de vurderes til at være relativt nye. Større område 

med vildt buskads. Opstramning af svævebane. Læ-

område. To koste i lokalerne. Evt. være opmærksom 

på at nye ønsker og tiltag skal indarbejdes i ”Ude-

skole”. 

Spisepausen ønskes taget op som punkt. 

 

128- 

Gennemgang af alle vores principper før 

de kommer på ny hjemmeside. Aftale om 

hvordan. 

Principperne lægges på AULA. Der foretages en 

mindre redaktionel tilpasning. Er der principper, 

der skal ændres, så tages de med på senere møder. 

Ny hjemmeside: https://skoledistrikt-

sonderso.aula.dk/ 

 

 

129- 

Masterplan 3  

Nyt tag i A-blokken er prioriteret i 2020. Vi håber, 

at der også arbejdes på ny udluftning i samme om-

gang. Trafiksikkerheden omkring skolen forbedres 

også. 

X 

130- 

Tilbagemelding om økonomi til hjem-

De afsatte midler opleves ok, men der er et ønske 

om flere midler til valgfagene. 

 

https://skoledistrikt-sonderso.aula.dk/
https://skoledistrikt-sonderso.aula.dk/
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kundskab  

131- 

Nye regler om elevfravær 

 

Er der elevfravær pr. kvartal på mere end 15 %, så 

har socialrådgiverne mulighed for at trække famili-

erne i familieydelser. Der følges løbende op på fra-

været, og der iværksættes tiltag med familierne in-

den evt. underretning. 

Der efterlyses håndfaste retningslinjer for at melde 

et barn sygt. Ledelsen ser på det. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

132- 

Temamøde om spørgsmålet ”Hvordan 

afholder vi forældremøder på Sønder-

søskolen”? Rammesætning ved Lisbeth 

Lisbeth orienterede om bevæggrundene for at tage 

emnet op. Hvordan får vi skabt større interesse for 

forældremøderne? 

 

133- 

I tre grupper drøftes: 

 Hvad ønsker vi, at Søndersøskolen 

skal få ud af at holde forældremøder. 

 Hvad ønsker vi, at forældrene skal 

have ud af et forældremøde. 

 Hver gruppe fremkommer med et 

forslag til – ”Sådan afholder vi for-

ældremøder på Søndersøskolen”. 

 

De tre grupper fremlagde deres input: 

 Krav til fremmøde 

 Præsentation af personalet 

 Medansvar og fællesskabsfølelse skal priorite-

res 

 Fri snak i mindre grupper uden dagsorden 

 Oplægsholder 

 Fag-faglige informationer ikke i højsædet 

 Skabe samhørighed forældrene i mellem 

 Eleverne har udarbejdet noget, der skal vises 

for forældrene 

 Emneorienteret differentieret i forhold til år-

gang 

 Klare forventninger til kontaktforældrenes rolle 

og opgave 

 Fællesspisning 

 Samarbejdes mellem forældrene kan være med 

til at fremme trivslen 

 Se forældrene som en ressource 

 Ikke behov for gennemgang af årsplanen 

 Samtale kort 

 Balance mellem information og dialog 

 Der er forskel på dagsordenen de forskellige 

afdelinger i mellem 

 Tilsagt i godt tid og mindes om mødet – tilsagn 

 Læreren rammesætter mødet 

 Udskolingen er største udfordring – evt. enkelte 

klasser 

 Afholdes afdelingsvis 

 Spørge forældrene 

 Indkalde kontaktforældrene til møde 

 

Der nedsættes en gruppe: Jan, Jørgen, Lisbet og 

Maria 

 

 

134- 

Princippet ”kontaktforældre ”gennemgås  

Princippet skal tilpasses og tages med på et kom-

mende møde. Helst set i sammenhæng med foræl-

dremøderne. 

X 

135- Mødet den 30/01 flyttes til den 05/02  
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Kvalitetsrapport for 2018/2019 

Skolebestyrelserne har høringsperiode 

mellem 05.02. og 24.02. Det foreslås 

derfor, at flytte vores møde den 30.01. til 

den 05.02.   

 136- 

Evt. 

  

Næste skolebestyrelsesmøde: 05-02 2019 kl. 17.30 – 19.30:  


